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Адрес LASEA S.A. 
Laser Engineering Applications 
Liege Science Park  
Rue des Chasseurs Ardennais 10 
4031 Angleur 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Automation and integration of laser equipments 

• Coating Removal on Glass & Films by Laser 

we supply turn-key machines to remove the coating applied on glass and films. The products are dedicated to the automotive and architectural glass
sectors. The technology covers many applications such as : 
- automotive coated windscreen (coated glass or coated PET films) : coating removal by laser for Rain Sensor, Telepass window... 
- laser patterning of coated glass & films : creation invisible electrical insulation for heated coated windscreen. Creation of complex pattern for glass
antenna, radar window... 
- Coating removal to avoid corrosion on glass edges. 

• Glass Traceability 

Dedicated to the glass industry (automotive, architectural, containers) we have developed a global solution of glass laser marking associated with
reading technologies and integrated network interface to trace the product during its manufacturing process and delivery.

Company Profile of LASEA S.A.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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